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9. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 09.12.2019  

 

 

Bc. Gedeon: 

Začal by som chodníkom na Ulici Kukučínovej k smerom Lúčnej, križovatka. keď ma pamäť 

neklame, tento chodník bol realizovaný, oprava bola realizovaná pred rokom, rok a pol. Dnes, 

keď sa po ňom prejdeme je tam 50 dier, ktoré vznikli následkom toho, že cez to prerástla 

burina, najhoršie je to na križovatke Lúčna a Kukučínova, kde sa ľudia sťažujú a pýtajú sa, či 

je možnosť nejakej reklamácii smerom k zhotoviteľovi tohto diela. Ako sa to bude opravovať, 

lebo opravuje sa to tým systémom, kde vyrastie tráva, príde, vyreže sa dierka, zasype sa to 

nejakým bielym práškom, neviem akým a plus sa tam naleje asfalt. To je celé, ten chodník je 

fľakatý jak dalmatínci, čiže neviem, ako to bude pokračovať ďalej. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka situácie chodníka na Kukučínovej a Lúčnej ulici, samozrejme preveríme túto 

situáciu, zatiaľ sme takýto podnet nemali o nejakých 50 dierach a rastúcej tráve.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 


